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Närvarande: Linn, Lisa, Vincent, Alex, Niklas. Gotte

1. Mötet öppnas 12.12

2. Policy 1.8.3
Vi har skrivit till lite i denna policy. En del är om ekonomiskt ansvarig för

utskott. Skriv till att alla poster ska ha läst lämpliga styrdokument.
På premissen att namnet ändras till 1.8.1, röstar vi igenom detta?

6 personer röstar för.

3. 1.8.6
Lite uppdateringar har skett. Lite om hur språket bör vara och vilka kanaler

vi ska använda.
Kommunikationspolicy. På premissen att namnet ändras till 1.8.4, röstar vi

igenom detta?
6 personer röstar för.

4. 1.8.7
Ekonomisk policy. Lite rättningar, lagt in ekonomiskt ansvarig, smådetaljer
som har skett helt enkelt.
På premissen att namnet ändras till 1.8.5, röstar vi igenom detta?

6 personer röstar för.

5. SM om 27 dagar
Tisdag om 4 veckor är det SM. Om en vecka måste vi presentera mötet.
Två valberedningar ska väljas och de tomma posterna ska väljas.
Möjlighet att skicka in till medaljtävling.
Se till att fixa mat och dryck.

6. Skriva proposition för talman
Skriva en proposition för talman. Lisa ser till att skriva ihop den.
Röstas in på SM3, har sitt första jobb på SM1. Bör hålla sig objektiv till alla

frågor. Har mandatoperiod 1a oktober - 10e september. Sätter dagordningen i
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samråd med styrelsen. Måste fortfarande röstas in på varje SM. Om talman inte
kan närvara på SM får hen hitta en ersättare.

Ansvarar för: Dagordning, sätta ihop en presentation, hålla möte, ser till att
all info kommer in till dagordning,

Talmannen ska ha på sig basker? sätter på den efter den är inröstad.

7. Rambudget
Kolla på rambudget, lägga fram en, vad gäller 23-24, den kommer justeras

senare.

8. Alkoholtillståndet
A-skolans tillstånd är fixat! vi får alla dagar i veckan mellan 11-03. Vi får

inte sälja starksprit.
Ordförande ska på möte om alkoholtillståndet i bygget. Där är det lite

krångligare, men vi ska försöka komma fram till en lösning.

9. Framtidens utbildning workshop
Det sker en workshop den 2a maj.

10. Ekonomi och Material ett förslag
Vincent har haft kontakt med en gammal ordförande. Han föreslår att alla

gamla arkitekter ska skicka in deras t-linjaler så att det blir mycket billigare för studenter.

11.Månadsmejl
Kanske sätta upp ett kvartalsmail istället? och sen ett mail inför SM.

12. Slutfest
A-baren bör hålla slutfest för skolan. Vi vill verkligen få till det så att festen

blir av för första gången på ett tag. Vi måste söka utökat väldigt snart.

13. Verksamhetsplan
nästa möte.

14. övrigt

15.mötet avslutas 13.02


